

ORTHODOX WAY



ALL SAINTS OF RUSSIA ORTHODOX CHURCH DENVER, CO.

3274 E Iliff Ave Denver CO (303)757-3533
The Russian Orthodox Church Outside Russia

JANUARY 2009

His Holiness Patriarch Alexy reposes in the Lord Почил о Господе Святейший Патриарх Алексий





ORTHODOX WAY

ALL SAINTS OF RUSSIA ORTHODOX CHURCH

Diocese of Western America
Russian Orthodox Church Outside Russia
3274 E. Iliff Ave.
Denver, Colorado 80210
(303) 757-3533

Parish Clergy:

Priest Boris Henderson, Rector
Home (303) 753-1401 Cell phone (720) 244-3255
Priest Michael Preobrazhensky
Deacon Jan Veselak
Reader Timothy Henderson
Taper-bearer Vladimir Lander

Parish Staff:

Warden: Alexander Yaremenko
Treasurer: Alexandra Timofeeva
Secretary: Petronia Taraschuk
Choir Director: Mat. Natalia
Sisterhood President: Liliya Trotsenko

Times of Divine Services:

Saturday 6:00 P.M. All-Night Vigil
Sunday 9:40 A.M. Hours
Sunday 10:00 A.M. Divine Liturgy

*For services on the Great Feasts, Saints' Days,
and the days of Great Lent,
check the monthly calendar.*

Namesdays

Date	Baptismal name	Last name	First name
Jan 2	Ignatius	Round	Russel
Jan 4	Anastasia	Damerau	Anastasia
Jan 6	Claudia	Anisimow	Claudia
Jan 6	Eugenia	Ishu	Yevgenia
Jan 6	Eugenia	Pokrovsky	Eugenia
Jan 6	Eugenia	Skhodsky	Eugenia
Jan 6	Eugenia	Tickonova	Eugenia
Jan 8	David	Moore	David
Jan 8	David	Murphy	David
Jan 14	Basil	Shepovalov	Vasily
Jan 14	Basil	Vasileff	Vasil
Jan 15	Seraphima	Rahe	Laura
Jan 15	Seraphima	Vesalak	Dimitria
Jan 20	John	Russell	John
Jan 25	Tatiana	Bakounina-Evernden	Taniana
Jan 25	Tatiana	Solodunova	Tamila
Jan 27	Nina	Dubrovina	Nina
Jan 27	Nina	Kasabova (Russell)	Nina
Jan 27	Nina	Szwec	Nina
Jan 27	Nina	Trotsenko	Nina

May God grant them many years!.

Prayers for the sick

Katherine Gorbach	Eugenia Pazalos
Maria Cowles	Xenia Navratil
Nina Swec	Child Anna Preobrazhensky
Henry Rewun	Julia Willis
Anna Pankov	Tamara Kishinevsky
John Dunn	

May God heal them of their ailments and give them strength during the time of illness.



Почил о Господе Первосвятитель Русской Поместной Церкви, Святейший Патриарх Московский и Всея Руси Алексий

Высокопреосвященнейший архиепископ Сан-Францисский и Западно-Американский Кирилл и Преосвященный епископ Сиятлийский Феодосий со скорбью оповещают боголюбивое



духовенство и паству Западно-Американской епархии, что 5 декабря на 80-м году жизни скончался Предстоятель Русской Православной Церкви Святейший Патриарх Московский и всея Руси Алексий II, столь потрудившийся в деле возрождения церковной жизни в России после многих лет лютых гонений и разорения под игом безбожной власти, а также доведший дело русского церковного единства до завершения. Царство небесное великому господину и отцу нашему Святейшему Патриарху Алексию!

Духовенство и паства Западно-Американской епархии призывается

возносить свои молитвы за почившего Первоиерарха в течение сорока дней. /ФОТО Михаила Перекрестова/.

Поминание Патриаршего Местоблюстителя за богослужением во всех храмах Западно-Американской епархии

По распоряжению Высокопреосвященного архиепископа Сан-Францисского и Западно-Американского Кирилла, в соответствии с постановлением Святейшего Синода Русской Православной Церкви от 6 декабря 2008 (журнал № 92), имя Патриаршего Местоблюстителя возносить за богослужением во всех храмах Западно-Американской епархии по следующей формуле: «О Господине нашем, Патриаршем Местоблюстителе, Высокопреосвященнейшем Кирилле, митрополите Смоленском и Калининградском, и о Господине нашем, Высокопреосвященнейшем митрополите Иларионе, Первоиерарсе Русския Зарубежняя Церкви...»

/Источник: Западно-Американская епархия РПЦЗ: www.wadiocese.com/

The Head of the Local Russian Orthodox Church, His Holiness Patriarch Alexy, Reposes in the Lord

It is with great sorrow that His Eminence Archbishop Kyrill of San Francisco and Western America and His Grace Bishop Theodosy of Seattle notify the God-fearing clergy and flock of the Western American Diocese that on December 5, at the age of 79, the First Hierarchy of the Local Russian Orthodox Church,



His Holiness Patriarch Alexei of Moscow and All Russia, reposed in the Lord. The Lord placed Patriarch Alexei at the helm of the Russian Church to head the revival of church life in a land where for many years the Church was persecuted and ravaged. It was Patriarch Alexei together with Metropolitan Laurus who made the restoration of unity in the Local Russian Church a reality. May our great lord and father, His Holiness Patriarch Alexei rest with the saints!

The clergy and flock of the Western American Diocese are called to pray for the newly-reposed Patriarch Alexei during the course of the next forty days.

Locum Tenens of the Patriarchal Throne to be Commemorated during the Divine Services in all parishes, monasteries and communities of the Western American Diocese

In accordance with the directive of His Eminence Archbishop Kyrill of San Francisco and Western America and in compliance with the resolution of the Holy Synod of the Russian Orthodox Church dated December 6, 2008 (Journal № 82) the name of the Patriarchal Locum Tenens is to be commemorated during the Divine Services in all parishes, monasteries and communities of the Western American Diocese in the following manner: “For our Lord the Patriarchal Locum Tenens the Very Most Reverend Kyrill Metropolitan of Smolensk and Kalingrad, and for our Lord the Most Reverend Metropolitan Hilarion, First Hierarchy of the Russian Church Abroad...”

/Source: Western American Diocese of ROCOR: www.wadiocese.com/



Ecumenical Patriarch Bartholomew pays final respects to the late Patriarch Aleksey of Moscow in Christ the Savior Cathedral.
Константинопольский Патриарх Варфоломей прощается с почившим Патриархом Московским Алексием в храме Христа Спасителя

Архиепископ Сан-Францисский и Западно-Американский Кирилл ПАТРИАРХ—МИРОТВОРЕЦ

«Блаженны миротворцы, яко те Сынове Божии нарекутся»! Какое огромное значение для всего Божественного Мироздания отвел наш Спаситель, Господь Иисус Христос, миротворцам и миротворчеству, подчеркнув в нагорной проповеди, что их подвиг приравнивает их к Самому Ему, тем самым исполняя обещанное всем христианам в Евангелии от Святого Евангелиста Иоанна Богослова, ибо читается оно в саму Пасхальную ночь: «дано будет сынами Божиими стать» через Иисуса Христа.

Господь Бог призвал к Себе от нас в этом году двух великих Миротворцев Русской Церкви: приснопамятного митрополита Лавра, и—сегодня—Святейшего Патриарха Московского и Всея Руси—т.е. всего русского православного мира—Великого Господина и Отца нашего, Алексия Второго.

Для всех нас, неожиданно осиротевших, верных чад Церкви Христовой, от архиереев и до младенцев, кончина Святейшего Патриарха является ошеломляющей утратой в преддверии

празднования Светлого Христова Рождества.

Но мы не можем, несмотря на боль от неожиданного и оглушительного удара скорби, содрогания сердца от всеобъемлющего резонанса для всего русского общества от этой утраты, не обратить внимания, с молитвенным трепетом перед непостижимым Промыслом Божиим, на умиленные и удивительные совпадения, даже некоторую, говоря современным языком, симметричность этих кончин.

Митрополита Лавра Господь призвал безболезненно, в одно мгновение, когда он, помолясь, в канун Торжества Православия, отметив в ту субботу день памяти явления Державной Иконы Матери Божией, уснул.

Святейший Патриарх Московский Алексей Второй скончался именно так же, по истечении первой недели Рождественского поста, помолясь по своему обыкновению, успев встретить в последний день своей земной жизни праздник Введения во Храм Пресвятой Богородицы—престольного праздника великой Оптиной Пустыни, восстановленной при его жизни и благодаря его молитвенному и патриаршему подвигу. Как и Владыка Лавр, его духовный собрат и друг и сподвижник в невыразимо великом делании объединения поруганной диктатурой безбожия Русской Православной Церкви, Святейший Патриарх помолился, уснул...

Как и жизнь, так и кончина, таким образом, и Святейшего Патриарха Алексея, и нанесколько месяцев раньше приснопамятного митрополита Лавра, ознаменована особым покровительством Пресвятой Богородицы, а также постным, покаянным временем года, в предвкушении и в молитвенно-сосредоточенном ожидании двух величайших для всякого христианина праздников: Пасхи Христовой и Рождества Христова.

Так и жизнь наша, в сей прискорбный век, особо призывает нас и к посту, и к покаянию, и к молитвенному подвигу.

Тяжко нам утратить всего лишь около года после судьбоносных событий церковного объединения наших великих наставников—и в особенности конечно, самого Святейшего Патриарха Московского.

Сегодня, по всей Руси, тысячи храмов, монастырей во всех городах и всяях, великих соборов и скромных приходских церквей, огласил траурный колокольный звон... Мы, в зарубежье, не отдаём себе даже отчета о том, в какой степени этот колокольный звон сам по себе является результатом упорных, долголетних трудов в Бозе почившего Патриарха.

Кто живет за пределами России, пусть задумается над всеми

событиями восьми—почти—десятилетий жизни Святейшего Патриарха Алексия. Он вырос в семье благочестивых православных эмигрантов в Эстонии, таким образом испытал все знакомые нам лишения и горечь изгнания. Посвятив всю свою жизнь и душу Богу, он посвятил себя и России, и борьбе за её освобождение—которое воспринимал исключительно как подвиг молитвенной духовной борьбы—и борьбе за восстановление Православия в полноте своей. Знаменательно и то, что незадолго до своей кончины, Святейший Патриарх в Константинополе своим авторитетом призвал весь канонический православный мир к усилению деятельности за единство, полноту и чистоту Церкви.

В преклонном уже возрасте, Святейший Патриарх стал свидетелем и трагических событий, таких как Бесланская и Цхинвальская трагедии. И в каждом случае наш Патриарх призывал всех к молитве, к состраданию и подлинно христианскому, благоговейному, внимательному духовному подвигу, укрепляющему вековые ценности нашей Православной святоотеческой Руси.

Если нам удалось избежать еще больших горестей, то это во многом его достижение.

То, что у нас православная власть у руля в России, что мы признательны новому Правительству Свободной России, за их мужество и разумные действия, за поддержку Церкви—всецело заслуга Святейшего Патриарха.

В эти дни, когда много будет сказано необходимого и примечательного в память Святейшего Патриарха Алексия Второго, главное на чем нам более всего хотелось бы сосредоточить свое внимание, это следующее: все мы должны, как никогда, молитвенно объединиться с просьбой ко Господу Иисусу Христу, к Царице Небесной, чтобы пресмник нашего оплакиваемого, в Бозе почившего, Святейшего Патриарха был ему под стать: наследником его духа, его подвига, его молитвенного уклада жизни, его любви к ближнему, его любви к России и его преданности во всем, даже до смерти, Господу Иисусу Христу. Его же и Владыки Лавра молитвами «да низведет Господин Жатвы делателя на жатву Свою.» Аминь.

†КИРИЛЛ,

Архиепископ Сан-Францисский и Западно-Американский,
Секретарь Архиерейского Синода.

5 декабря 2008 г.

The Patriarch who brought peace

“Blessed are they who make peace, for they shall be called the sons of God!” Such was the great importance for all of God’s Creation that Our Lord and Saviour Jesus Christ conferred upon the persons and role of the Peacemakers, and upon the virtue of Peacemaking, that in His Sermon on the Mount He stressed the significance of this spiritual feat, this *podvig*, exalting its heroes to a moral stature of kinship and semblance to His Own—a fulfillment of the promise further elaborated for all Christians by Saint John the Theologian, in his Gospel that we read every Paschal night: “But as many as received Him, to them gave He power to become the Sons of God, even to them that believe on His name” (John 1:12), through Christ.

Over the course of the past year, our Lord has called to His Kingdom two great Peacemakers of the Russian Church: Metropolitan Laurus of blessed memory, and now—today—His Holiness the Patriarch of Moscow and All Russia (in other words, of the entire Russian Orthodox world of our time), our Great Sovereign Lord and Father, Alexy II. For all of us faithful children of Christ’s holy Church, who find ourselves suddenly bereaved and fatherless, from the hierarchs to the infants, the departure from this earthly realm of our Most Holy Patriarch constitutes a staggering blow and loss, in this time of Advent as we prepare to celebrate the radiant feast of Christ’s Nativity.

Yet, however keenly we might feel the pain of the sudden, jarring, unexpected and grievous impact; even as the heart contracts merely to contemplate the multi-dimensional, all-encompassing implications for all Russian society of this loss; we cannot fail but observe, with prayerful reverence and awe before the unfathomable works of our Provident God, the deeply moving and startling parallels, and even a kind of symmetry, to use a secular term, in the circumstances surrounding the passing away from this mortal vale of both of these great spiritual Fathers of Orthodoxy of our time.

The Lord called away Metropolitan Laurus without pain or suffering, in the blink of an eye, when after the first week of Great Lent, during the night just before the Sunday of Orthodoxy, having spent that final Saturday on earth commemorating the anniversary of the miraculous finding in 1917 of the Sovereign or Reigning Icon of the Most Holy Mother of God, having prayed, as was his habit, he peacefully fell asleep and reposed.

His Holiness Alexy II, Patriarch of Moscow and All Russia, reposed

exactly the same way: at the end of the first week of the Nativity fast, having prayed as was his habit, and having spent his last day on earth celebrating the great feast of the Presentation of the Mother of God, which is also the principal feast day of the great Optina Monastery and Hermitage, that during his lifetime had been restored very much as a result of his own spiritual efforts, unceasing prayers and Patriarchal leadership. Just as Metropolitan Laurus, his brother in Christ, his spiritual friend, spiritual collaborator and fellow visionary in the inexpressibly important, exalted mission of the reunification of the Russian Orthodox Church that a tyranny of militant atheists had shattered and sought to annihilate, His Holiness, our Patriarch, having said his usual monastic prayers as well as the prayers for our Lady's feast, and for the fast period, for the holy Advent—having prayer for all of us, and for all of Christendom, and for all of Russia—simply fell asleep.

Thus, the life and especially the passing away into eternity of His Holiness Patriarch Alexy II, very much as in the case of Metropolitan Laurus of blessed memory, just a few months earlier, has been vividly marked by the special protection of the Most Holy Mother of God, as well as by the lenten season of fasting, prayer and repentance, in an intensely focused, conscious prayerful expectation of the two greatest holy days for any Christian: the Feast of our Lord's Glorious Resurrection, and the Feast of Christ's Nativity.

And truly our life today, in this troubled age, in this age of sorrows, calls us all indeed to fast in earnest, and to repent in earnest, and to pray with fervor.

It is very hard for us to lose both our great spiritual fathers and teachers so soon, within months of each other, and only about a year after the decisive, historic events of the reunification of our Church—and in particular, of course, it is especially painful to lose His Holiness the Patriarch of Moscow himself, at this time.

More than any other living hierarch, he epitomized the Russian Orthodox Church.

Today, all across Russia, thousands of churches and monasteries, in all the cities and hamlets of that vast land, in great cathedrals as well as unassuming parishes, bells tolled the tocsin, the special lament for the dead. We who live abroad often lack even the capacity to fully comprehend to what an enormous degree even this music of our beloved consecrated church bells that can be heard all over Russia now is itself the direct result of the determined, relentless labours, over a period of decades, of this very selfsame Patriarch, now reposed in the Lord.

Those of us whose lives unfold beyond the borders of Russia should



reflect over the complexity of the almost eight decades of life God allotted to His Holiness Patriarch Alexy. He was born and brought up in Estonia by especially pious Russian Orthodox parents who had fled Communism, and as such he had direct personal experience of all the hardships so familiar to us all, as refugees and emigres. He knew the bitter taste of exile. Body and soul, he chose to surrender his whole life to God—an extremely risky decision given his aristocratic ancestry, the family history and the times. In offering his life to God, he also dedicated it wholly to Russia, and to the struggle for Russia’s salvation, meaning her liberation from the yoke of godless usurpers, from persecutions and atrocities against believers. Like those of his brothers in Christ who eventually led the triumph of Christ’s flock over Christ’s ruthless adversaries, Patriarch Alexy understood that the struggle for the liberation of Russia could only take place as a spiritual struggle on a battlefield of prayer: the struggle to restore true Orthodoxy in its fullness. In that context, it is especially notable that, In Constantinople, shortly before his life here earth would draw to a close, His Holiness Patriarch Alexy through the influence of his authority, experience and charisma, called upon all the faithful of the canonical Orthodox communities of our time to intensify our combined efforts on behalf of the unity, wholeness and purity of Orthodoxy and our Church.

Even after such an eventful lifetime as his had been, it was God’s will that His Holiness Patriarch Alexy should be the witness, in advanced

years, of such terrible tragedies as the atrocities perpetrated in Beslan and Tskhinval. Both times, as always, our Patriarch called upon everyone to respond to these events with intense prayer, with compassion and genuinely Christian, reverent, conscious spiritual effort, to strengthen the eternal and immutable values of the Orthodox Russia handed down to us by our holy fathers.

That we have been able to avoid perhaps even more calamitous catastrophes may be fairly said to be, to a large extent, the result of his moral and spiritual leadership, his example, his actions.

That we have today, at the helm of Russia, an Orthodox government, that we can be thankful to the new government of a liberated and free Russia for their courage and wise policies, for their support of the Church, is entirely the result of the efforts of His Holiness Patriarch Alexy.

In these coming days, when much shall be said that is both essential and remarkable in honor of the memory of His Holiness Patriarch Alexy II, the main point on which we would like above all to focus our minds is this: now, as never before, we must all unite in prayer with an earnest appeal to our Lord Jesus Christ, and to His Most Pure Mother, our Heavenly Queen, that the successor of our much-lamented Patriarch Alexy, reposed in our Lord this day, should be in every respect his equal: that he should be heir to his spirit, and to his spiritual heroism, to his leadership, to his prayerful life centered as it was on the Divine Liturgy and on constant prayer, to his compassionate love of his neighbour in keeping with Christ's commandment, to his love for Russia, to his devotion in everything, even unto death, to our Lord Jesus Christ. By his prayers and the prayers of our Metropolitan Laurus of blessed memory, may "the Lord of the Harvest send forth a labourer into His harvest" (Matthew 9:38). Amen.

†KYRILL

Archbishop of San Francisco and Western America

Secretary of the Synod of the Russian Orthodox Church Outside of
Russia

December 5, 2008

/Source:ROCOR: www.synod.com/

Практические заметки

Суточный круг церковного богослужения

Церковный Устав предписывает совершать в течение суток девять различных богослужений. Каждое имеет свою историю, символику и продолжительность, но духовно они образуют единое целое, называемое **суточным кругом**.

В православном богослужении многое заимствовано от ветхозаветных молитвенных обычаев. В частности, началом новых суток считают не полночь, а 6 часов вечера. Отсюда первой службой суточного круга является **вечерня**. На вечерне Церковь напоминает молящимся основные события Священной Истории Ветхого Завета: творение мира Богом, грехопадение прародителей, Моисеево законодательство, служение пророков. Христиане благодарят Бога за прожитый день.

После вечерни полагается служить **повечерье**. Это своего рода общественные молитвы на сон грядущий, на которых мы вспоминаем сошествие Христа во ад и освобождение праведников от власти дьявола.

В полночь должна совершаться третья служба суточного круга - **полунощница**. Это богослужение установлено для напоминания верующим о втором пришествии Господнем и о Страшном Суде.

Перед восходом солнца начинается **утреня**. Она посвящена событиям земной жизни Спасителя и содержит множество как покаянных, так и благодарственных молитв. Утренняя - одно из самых длительных богослужений.

Около 7 часов утра полагается совершать **первый час**. Так названа краткая служба, на которой Церковь вспоминает пребывание Иисуса Христа на суде первосвященника Каиафы.

Третий час (10 часов утра) возводит нас священными воспоминаниями в Сионскую горницу, где на апостолов снизошел Дух Святой, и в преторию Пилата, где Христу был вынесен смертный приговор.

Шестой час (полдень) - время распятия Господа, а **девятый час** (три часа пополудни) - время Его крестной смерти. Этим скорбным событиям и посвящаются соответствующие службы.

Наконец, главным христианским богослужением, своеобразным центром суточного круга является **Божественная литургия**. В отличие от прочих служб, литургия не только напоминает нам о Боге, но предоставляет возможность реально соединиться с Ним в таинстве Причащения. По времени литургия должна совершаться между шестым и девятым часом.

Современная богослужбная практика внесла свои изменения в предписания Устава. Так, в приходских храмах повечерье совершается только в Великом Посту, а полунощница - один раз в год, накануне Пасхи. Крайне редко служится и девятый час. Остальные шесть служб суточного круга объединяются в две группы по три.

Вечером в начале совершают вечерню, потом утреню и первый час. Накануне воскресных и праздничных дней эта цепочка богослужения называется всенощным бдением, то есть бодрствованием в течение целой ночи. Древние христиане, действительно, нередко молились до рассвета. Современные всенощные бдения длятся 2-4 часа на приходах и 3-6 часов в монастырях.

Утром последовательно служатся третий час, шестой час и Божественная литургия. В храмах, где много прихожан, по воскресеньям и праздникам бывает две литургии - ранняя и поздняя. И та, и другая предваряется чтением часов.

В те дни, когда литургии не положено (например, в пятницу Страстной седмицы), совершается краткое последование **изобразительных**. Это богослужение содержит некоторые песнопения литургии и как бы "изображает" ее. Но статуса самостоятельной службы изобразительные не имеют.

/Источник: Миссионерский Листок епископа Александра (Милеант)†/

Practical notes

The daily circle of church services.

The Church Canon requires 9 various services (offices) to be performed during the day. Each of them has its history, symbolism and duration, but spiritually they form one whole thing called the daily circle.

The Orthodox service borrowed many things from Old Testament prayer traditions. For instance, a new day is considered to begin not at midnight, but at 6 P.M. Thus the first office of the daily circle is the **Vespers**. During Vespers the faithful are reminded of the main events of the Holy History of the Old Testament: the creation of the universe by God, the sin of Adam and Eve, the Law of Moses and the work of the Prophets. Christians thank God for the day just passed.

After the Vespers we are to serve **Compline**. This is something like common prayers for the coming night, which reminds us of Christ's descending to hell and freeing the righteous people from the power of the devil.

At midnight the third service of the daily circle is read, which is called

Nocturnes. This service is to remind the faithful about the second coming of the Lord and the Last Judgment.

Matins begins before sunrise. It is devoted to the events of Christ's earthly life and consists of many prayers of repentance and thanksgiving. Matins is one of the longest services.

Around 7 o'clock A.M. we are to serve the **First hour**. This is the name of the short service during which the Church remembers Jesus Christ being judged by the high priest Caiaphas.

The Third hour (10 A.M.) takes us through holy recollections to the mount of Zion where the Holy Spirit descended upon the Apostles, and to the praetor's quarters of Pilate, where the Christ was sentenced to death.

The Sixth hour (NOON) is the time of Christ's crucifixion, and the **Ninth hour** (3 P.M.) is the time of His death on the Cross. These offices are devoted to those tragic events respectively.

And finally, the main Christian service, a certain center of the circle of offices is the **Divine Liturgy**. This office not only reminds us of God, but also makes it possible actually to join Him in the mystery of Holy Communion. This office is to be served between the Sixth and the Ninth hour.

Contemporary worshiping practice has introduced some changes into the rules of The Church Canon. Thus, in parishes Compline is served only during the Great Lent, and the Nocturnes — only once a year, on the eve of Easter. The Ninth hour is served very rarely too. The rest of the six offices are combined into two groups, each consisting of three services. In the evening Vespers, Matins and the First hour are served. On the eve of Sundays and Holidays this sequence of offices is called night vigil, which means staying awake all through the night. Ancient Christians were indeed praying till sunrise. Contemporary vigils last generally about 2–4 hours in parishes and 3–6 hours in monasteries.

In the morning the Third hour, the Sixth hour and the Divine Liturgy are served consecutively. In churches with many parishioners on Sundays and Holidays two liturgies are served: and Early Liturgy and a Late Liturgy. Both offices are preceded by reading the Hours.

On the days when Liturgies cannot be served (as on Friday of the Passion Week), a short office of Typika is served. This service includes some Liturgical chants and can be said to portray the latter. But Typika does not have the status of a complete service.

/Source: Missionary Leaflet of Bishop Alexander (Mileant)+/

**ALL SAINTS OF RUSSIA
c/o AMVROSY PATTON
512 CLARK ST
GOLDEN CO 80403**

FIRST CLASS MAIL